
Kontakti ry:n hallituksen kokous 11/22

Aika tiistai 8. marraskuuta 2022 klo 18

Paikka Beauvoir, Uusi Ylioppilastalo, Mannerheimintie 5

Läsnä Arttu ”Nile” Ahmala, Eveliina Väkeväinen, Aino Sinisalo, Aino Kääpä, Aliina Kaarna
(poistuu kohdassa 13, ajassa 19.47), Milja Raippalinna, Rosanna Pulkkinen, Ella
Kokkonen, Jonna Castrén

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Arttu Ahmala avaa kokouksen ajassa 18.20.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Olemme laillisesti kokoon kutsuttuja ja päätösvaltaisia.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslista hyväksytään.

4. Hallinto

Jäsenrekisterin siivoaminen. Keskustellaan aiheesta ja päätämme jättää siivoamisen
seuraavalle hallitukselle, ettei tule liian kiire.

Toimintakertomus pitäisi kirjoittaa, jokainen kirjaa omasta vastuualueestaan.
Deadlinesta ei olla päätetty vielä, mutta kevätkokoukseen mennessä pitää olla.
Toimintakertomus pitää laittaa 4 viikkoa ennen kevätkokousta toiminnantarkastajille.
Pohjan voisi laittaa aluilleen ja sovitaan deadline myöhemmin.

Vaalikokous tiistaina 29.11. Kuppalassa. Keskustellaan sopivasta kellonajasta ja
päädymme siihen, että klo 18 on hyvä. FB-tapahtuma ja muut somettelut täytyy
tehdä tätä varten. Pikkujoulut pidetään samassa rytäkässä ja keskustelemme
tarjoiluista. Rosanna selvittää keittolevyasiaa puuroa varten, tämän lisäksi
varmaankin glögiä ja piparkakkusia. Palataan pikkujoulujen suunnitteluun kohdassa
13. Viestintävastaavat tekevät tässä yhteistyötä ja laittavat tapahtumat nettiin yms.



Päätämme käsitellä kohdan 6 seuraavaksi ja sen jälkeen palata esityslistan mukaiseen
järjestykseen.

5. Kulttuuri

Teatteriexcu. Ella ja Nile ovat kartoittaneet teatteritarjontaa. Käynyt silmään Saara
Turusen Järjen hedelmät, mutta se on teossarjan kolmas osa. Aliina on menossa
huomenna sitä katsomaan, joten infoilee Ellaa siitä onko antoisa ilman kahden
ensimmäisen osan näkemistä. On n. 1,5h näytös ja menee suhteellisen usein.
Opiskelijalippu maksaa 20,50 euroa. Keskustellaan siitä, mikä on muiden teattereiden
tarjonta ja mikä olisi hyvä aikahaarukka. Esitetään, että lähdemme liikkeelle siitä, että
menemme 8.12. katsomaan Järjen hedelmiä ja käytämme n. 300 euroa lippujen
ostamiseen. Hyväksytään esitys.

6. Talousasiat

PMF-merkeistä on tullut 172 euron lasku.

Saamme YKA:n toiminta-avustuksen vuodelta 2021.

Mukautettu talousarvio (liite 1). Ei hirveästi muutoksia. Otettu huomioon esim.
lipunmyyntirahoista arviot, koska emme ole järjestäneet sitsejä. Sitsien kulut
poistettu arviosta. Minkään osion budjettia ei ole tarvinnut pienentää. 30 euroa
rekisteri- yms. maksuja lisää. 7 euroa enemmän käytetty haalarimerkkeihin.
Vuosijuhlien budjetti mukautettu vastaamaan todellisuutta. Edustuskulut löytyvät
virkistyksen alta. Talousarvio näyttää hyvältä. Leffasarjalipuista mennyt 10 euroa
luonnonsuojeluun!

Aino peräänkuuluttaa edelleen kulukorvauslomakkeita. 424,78 euroa käytetty
virkistystoimintaan.

7. Opintoasiat

Kuulumisia tieteenalakokouksesta. Kääpä oli paikalla. Puhuttu avoimen yliopiston
lakkauttamisesta, ei vaadi meiltä toimia mutta on keskusteltu siitä miten tämä
vaikuttaa. Palaute erityisesti liittyen siihen, että yksittäiselle opettajalle yksittäisistä
kursseista tulee välillä rankkaakin palautetta. Miten tätä palautetta voitaisiin käydä
läpi yhdessä henkilökunnan ja opiskelijoiden kesken, eikä pelkästään yksittäisten
henkilöiden välillä? Ongelmana on mm. se, että Kontaktin keräämä palaute on ollut
hyvin vähäistä ja työmäärään nähden hyöty on hyvin pientä. Jopa sosiaalitieteiden
ainejärjestöjen yhdessä tekemä palautekysely oli liian suppea anniltaan.
Keskustellaan siitä, miten Norppa mahdollisesti vaikuttaa palautteeseen sekä



kurssitarjonnasta yleisesti. Tuntuma on, että henkilökunnan puolelta on halua ja
valmiutta käydä keskustelua. Pohdimme kasvotusten keskustelun positiivisista
puolista lomakkeisiin nähden. Perehdytyksessä uudelle hallitukselle voisi heittää
pallon palautteen keräämiseen ja muuhun liittyen, koska tämä hallitus ei enää kerkeä
mitään suurta tämän tiimoilta saamaan aikaan.

Sociology Talks 30.11. klo 13:15. Eeva Luhtakallio laittanut kutsun. Aliina laittaa
huomenna sähköpostilistalle. Samana päivänä on myös Westermarck-seuran
muistoluento. Aliina ja Aino K. miettinyt yhteislähdön tapaista, jotta saataisiin
opiskelijoita aktivoitua mukaan. Sociology Talksiin voisi onnistua tällaisen
järjestäminen, siellä voisi ohjata opiskelijoita Westermarck-luennolle. Joka
tapauksessa mainostamme näitä someissa, teemme FB-tapahtuman Sociology Talksin
yhteislähdölle.

8. Web- ja tiedotusasiat

Pestiesittelyt Instagramiin ja Facebookiin ennen vaalikokousta. Tehdään docs, johon
jokainen voi kirjoittaa omasta pestistään. Aliina hoitaa nämä sitten someen. 21.11.
mennessä jokaisen esittely oltava drivessä.

9. Tilat

Siivousvuoro vk 47 Stydin ja Stigman kanssa. Kuppala ja Bulle pitää siivota, moni
meistä VOO:n risteilyllä to-la eli ma, ti tai ke voisi olla hyvä ajankohta siivoukselle. Eve
koordinoi Stydin ja Stigman kanssa kumpi paikka meille tulee siivottavaksi.

Beauvoirin kaapit vaihdetaan uusiin keväällä. Meidän kaappi on hieno ja
järjestyksessä, joten ei aiheuta meille toimenpiteitä.

Alina-salin varauskierrokset 7.11. alkaen. Lauantai 15.4., 8.4., 1.4. meillä toiveissa
Kontaktin synttärijuhlille, edellämainitussa järjestyksessä. Eve palaa asiaan joka
tapauksessa.

10. KV ja suhteet

Internationality Action Plan for Student Organisations. CISSI ja Kannunvalajat ovat
laittaneet tästä viestiä ja muistutelleet Kontaktia tämän suunnittelun tiimoilta.
Keskustellaan siitä, mikä tämän projektin kohtalo on tähän aikaan vuodesta kun
hallitukset ovat lopettelemassa. Mietimme, jos laittaisimme sähköpostia ja
ehdottaisimme tämän siirtämistä alkuvuodelle. Muistutellaan Arttu Mannista tästä.



Stydin vujuille täytyy hankkia kortti, koska Kontaktin hallituksesta ei pääse kukaan
paikalle. Eve hoitaa kortin ja toimittaa sen Stydille, varaamme tähän 3,70 euroa
rahaa.

11. Yhdenvertaisuus

Yhdenvertaisuusiltapäivä 17.11. klo 14-16. Jonna C menossa jos pääsee ja kysyy josko
Iida pääsisi paikalle myös. Eve on kiinnostunut myös. Menköön kaikki kynnelle
kykenevät.

12. Ympäristö

10 euroa lahjoitettu luonnonsuojeluun elokuvalippujen yhteydessä. Tämän päivän
kokous on pidetty energiansäästön hengessä, ilman valoja ja sähköä.

13. Tapahtumat ja virkistys

Menneet tapahtumat:

PMF ja paska viikko: Baarikierros, paska leffa, Paskis. Oli ja meni hyvin, sometus
unohtui kun oli niin hauskaa ja mukavaa. Osallistujia PMF:ssä oli n. 90. Paskassa
leffassa n. 15. Baarikierroksella 13. Paskiksella 7. Mukavaa oli kaikkinensa. PMF:ssä
myyty merkkejä 66 eurolla.

Pullaperjantai 4.11. Merkkejä myyty 24 eurolla. 21 osallistujaa, molemmat piirakat oli
äärimmäisen herkullisia.

Tulevat tapahtumat:

Maanpäällinen risteily. Keskustellaan resursseista ja aikatauluista yms. Hotelli
Tikkurilassa on 8 hengen huoneita tarjolla 1 kpl, 6 hengen huoneita useampi.
19.12.-20.12. päätämme lähteä! Käytämme tähän maksimissaan 500 euroa,
lähtökohtaisesti sen mukaan että kustannus tulee olemaan max. 15 euroa per
osallistuja. Pieniä viilauksia voimme tehdä tähän ja koordinoimme whatsappissa.

Tiedettä ja Kaljaa/Teetä. Pöydätään.

WOP-päivät 11.11. Sivistys pitää maksaa, varattu Kontaktin puolesta.



Sosiaalitieteiden karnevaali ti 15.11. klo 16-18 Klixillä. Mainostetaan Kontaktin
someissa.

Pikkujoulut vaalikokouksen yhteydessä. Esitetään budjetiksi 40 euroa tarjoiltaviin.
Hyväksytään.

Hallituksen virkistäytyminen. Mietimme ja koordinoimme whatsappissa. Pöydätään
seuraavaan kokoukseen.

14. Työelämä ja alumnit

Ei kokoukseen tuotavaa.

15. Muut esille tulevat asiat

Median vujunakki 19.11. Eve, Milja, Nile, Anton ja Inkeri menossa. Rosanna on varalla
jos joku esim. sairastuu.

Kuopijoon on postitettu ennakkotilatut PMF-merkit.

16. Posti

Kontaktille ei ole tullut postia.

17. Seuraavan kokouksen ajankohta

Puheenjohtajisto doodlettaa viikoille 49-50.

18. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 19.57.


